
Protokół nr LXXX/2023 
z LXXX sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 23 czerwca 2023 r. 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 13:30). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 
Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. W sesji uczestniczyło - 13 radnych. Nieobecni 
Radni: Leopold Świetliński, Jarosław Wojtyś. Radni Edyta Papis i Andrzej Kurowski spóźnili 
się. 

lp nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cyd ej ko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja obecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 
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obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80% 

Kworum zostało osiągnięte 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Przedstawienie Raportu o stanie Miasta Dęblin za 2022 rok i debata nad nim. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum zaufania; 
b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

Burmistrza Miasta Dęblin z wykonania budżetu w 2022 roku; 
c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin z tytułu wykonania budżetu 

w 2022 roku; 
d) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r.; 
e) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
f) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych 
w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Dęblin; 

g) ustalenia wysokości opłat za świadczenia w Miejskim Żłobku w Dęblinie „Raj Malucha" 
prowadzonym przez Miasto Dęblin; 

h) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Dęblin; 

i) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 
nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 
rzecz Miasta Dęblin, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych; 

j) regulaminu korzystania z toalety publicznej obsługiwanej przez Miasto Dęblin; 
k) uznania wniosku za bezzasadny; 

8. Zatwierdzenie protokołu z LXXV sesji Rady Miasta. 
9. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 
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jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 13:40:18- 13:40:32 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie  

większość zwykła 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko 

0% 

imię 

nieoddanych głosów 4 

głos 

26.67 % 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

^d. pkt. 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji, która odbyła się w dniu 
29 maja 2023 r.: 
- 31 maja brałem udział w festynie profilaktycznym "Trzeźwo, Zdrowo na Sportowo". Podczas 
festynu Pan Piotr Świtaj przedstawił wszystkim zebranym, również młodzieży zasady 
bezpieczeństwa na akwenach wodnych, a radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka uczyła 
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uczestników podstawowych zasad udzielania pierwszej pomocy medycznej. W festynie brały 
udział także Pani Burmistrz oraz radna Edyta Papis. 
- 1 czerwca brałem udział w Olimpiadzie Przedszkolaka, która odbyła się na kompleksie 
sportowym ZSO w Dęblinie; 
- 1 czerwca brałem również udział w festynie z okazji Dnia Dziecka, który odbył się na 
os. Lotnisko na placu obok "Dziupli"; 
- 1 czerwca brałem udział w Skrzydlatych Juwenaliach zorganizowanych przez Samorząd 
Studentów Lotniczej Akademii Wojskowej, na którym w imieniu Pani Burmistrz przekazałem 
studentom klucz do miasta Dęblin; 
- 4 czerwca brałem udział wraz z Panią Burmistrz w uroczystym wręczeniu nagród młodym 
wędkarzom biorącym udział w zawodach wędkarskich z okazji Dnia Dziecka. Zawody zostały 
zorganizowane przez "Koło Start" w Dęblinie; 
- 16 czerwca brałem udział w pikniku rodzinnym, który odbył się w Miejskim Przedszkolu 
nr 4 w Dęblinie; 
- 21 czerwca brałem udział w posiedzeniach komisji, na których był opiniowane materiały na 
dzisiejszą sesję; 
- 22 czerwca brałem udział w pikniku rodzinnym w Miejskim Żłobku "Raj Malucha"; 
- 23 czerwca brałem udział w zakończeniu roku szkolnego w SP nr 2 w Dęblinie 
- 23 czerwca także wraz z Panią Burmistrz braliśmy udział w uroczystości 
104 rocznicy powstania kompleksów Stawy. Uroczystość odbyła się na terenie jednostki 
wojskowej w Stawach 

Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami: 
- 30 maja podpisałam w Urzędzie Marszałkowskim umowę partnerską w sprawie określenia 
zasad współpracy na rzecz wspólnego przygotowania i realizacji projektu w ramach funduszy 
europejskich dla Polski wschodniej 2021-2027 pod roboczą nazwą „Wiślanym Szlakiem". 
Umowa podpisana przez województwo lubelskie i samorządy lokalne położone nad Wisłą 
w celu stworzenia sieciowego produktu turystycznego w oparciu o rzekę Wisłę i jej dorzecza. 
W projekcie znajdują się zadania związane z budową trasy wraz z infrastrukturą tj. z miejscem 
obsługi rowerów, budową infrastruktury kajakowej i budową infrastruktury kamperowej. 
W wyniku realizacji tego projektu możemy zagospodarować również części terenów położonych 
nad rzeką Wisłą przy MDK; 
- 30 maja brałam udział wraz z Przewodniczącym Rady Miasta w uroczystości objęcia 
obowiązków przez nowego Komendanta Komisariatu Policji w Dęblinie; 
- 31 maja brałam udział wraz z Przewodniczącym Rady Miasta w festynie pt. "Trzeźwo, 
Zdrowo, Na Sportowo" organizowanym przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną 
na os. Masłów przy budynku OSP, obecni byli również nasi radni; 
- 31 maja w UM zorganizowane zostało spotkanie dotyczące doradztwa energii świadczonego 
przez pracownika Urzędu Marszałkowskiego w Lublinie dla mieszkańców miasta Dęblin 
pn. „Ocieplenie domu, nowe ogrzewanie to się opłaca"; 
- 31 maja uczestniczyłam w walnym zebraniu członków Lokalnej Grupy Działania "Lepsza 
Przyszłości Ziemskiej Ryckiej"; 
- 1 czerwca rozpoczął się w Dęblinie Sportowy Czerwiec "Olimpiadą Przedszkolaka", turniejem 
piłki nożnej oraz półfinałem i finałem deblowego turnieju tenisa ziemnego dzieci i młodzieży 
szkolnej. 
- 1 czerwca brałam udział w świętowaniu Dnia Dziecka zorganizowanym przez Zarząd 
os. Lotnisko; 
- 1 czerwca odbyły się Juwenalia zorganizowane przez samorząd studencki Lotniczej Akademii 
Wojskowej na terenie Stadionu Miejskiego; 
- 2 czerwca uczestniczyłam w rozdaniu medali i dyplomów dla uczestników szkolnych 
mistrzostw w biegu na orientację zorganizowanym na terenie Zespołu Szkołno-Przedszkolnego 
Nr 3 oraz Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 przy ul. Tysiąclecia; 
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- 2 czerwca uczestniczyłam w zebraniu sprawozdawczym Zarządu os. Pułaskiego; 
- 3 czerwca brałam udział w imprezie Dzień Dziecka na os. Jagiellońskie; 
- 4 czerwca brałam udział w zawodach wędkarskich zorganizowanych z okazji Dnia Dziecka na 
zbiorniku Fosa Mierzwiączka przez PZW Koło "Start" w Dęblinie. Wręczałam nagrody 
biorącym udział w zawodach wędkarskich spławikowych w kategorii wiekowej 5, 12, 13, 16 lat 
dla dziewcząt i chłopców; 
- 6 czerwca w ramach Sportowego Czerwca brałam udział w spartakiadzie dla szkół 
ponadpodstawowych w sztafecie pokoleń i spartakiadzie szkół podstawowych. Wręczałam 
medale dla uczestników wydarzeń sportowych; 
- 6 czerwca brałam również udział w konkursie poezji śpiewanej w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 3, a także uczestniczyłam w ognisku zorganizowanym przez 
Polski Związek Emerytów i Rencistów Oddział w Dęblinie przy MDK nad Wisłą oraz w Święcie 
Rodziny 2023, zorganizowanym przez WTZ na terenie placówki na osiedlu 15 Pułku Piechoty 
Wilków; 
- 9 czerwca w ramach sportowego czerwca odbył się Rajd Rowerowy i Rajd Nordic Walking, 
który ruszyły na swoją trasę spod Urzędu Miasta w Dęblinie; 
- 9 czerwca brałam udział w otwarciu wernisażu Kultury nad Wisłą i koncercie Anny Mitury. 

To wydarzenie poprzedziło imprezę Dni Dęblina 2023; 
- 10 czerwca uczestniczyłam we wszystkich wydarzeniach Dni Dębina zakończonych 
wieczornymi koncertami, a także brałam udział w święcie Dnia Dziecka zorganizowany przez 
zarząd os. Stawy; 
- 11 czerwca święto miasta, w ramach Sportowego Czerwca zakończył spływ kajakowy po rzece 
Wieprz, a także rajd rowerowy PTTK Oddział w Dęblinie; 
- 12 czerwca zwołałam Radę Społeczną SP ZOZ w siedzibie zakładu, w sprawie przyznania 
nagrody dyrektorowi SP ZOZ w Dęblinie; 
- 14 czerwca uczestniczyłam w zebraniu sprawozdawczym Zarządu os. Mierzwiączka; 
- 16 czerwca odbył się piknik rodzinny zorganizowany przez Miejskie Przedszkole nr 4. Miasto 
reprezentowała inspektor do spraw oświaty Magdalena Czajkowska i radni z os. Lotnisko; 
- w dniu 17 czerwca wraz z radnymi Patrycją Wojewodą-Sieklicką oraz Andrzejem Kurowskim 
brałam udział w imprezie Dzień Dziecka zorganizowanym przez Zarząd os. Wiślana; 
- 19 czerwca uczestniczyłam w podpisaniu umowy robót budowlanych pod nazwą "Przebudowa 
infrastruktury drogowej na terenie powiatu ryckiego etap I" w ramach, których zostanie 
przebudowana między innymi droga numer 1439L tj. ul. Spacerowa w Dęblinie; 
- 21 czerwca uczestniczyłam w posiedzeniu stałych Komisji Rady Miasta opiniujących projekty 
uchwał na dzisiejszą sesję; 
- 22 czerwca brałam udział w pikniku rodzinnym w Miejskim Żłobku "Raj Malucha"; 
- 23 czerwca wraz z Naczelnikiem Wydziału OS, Zastępcą Burmistrza i Sekretarzem Miasta 
i radnymi brałam udział w zakończeniu roku szkolnego naszych Placówkach Oświatowych. 
Ponadto na zaproszenie Kierownika Zakładu Amunicję i Elaboracji w Stawach oraz Kierownika 
Składu Stawy uczestniczyłam w uroczystościach z okazji 104 rocznicy kompleksu Stawy, 

Serdecznie dziękuję wszystkim Zarządom Osiedli, które zorganizowały tym roku 
fantastyczne święto dla dzieci. Były to bogate imprezy. Dzieci miały, w czym wybierać, było 
mnóstwo rozrywek i atrakcji. Wiem również, że jest to mnóstwo pracy, dlatego dziękuję bardzo 
Państwu za zaangażowanie. Wasz udział był widoczny, staraliście się żeby dzieciaczki od 
początku do końca miały wszystko. 

Gratuluję naszej wspaniałej drużynie piłkarskiej "Czarni Dęblin 1947", że awansowali do 
Ligi po dwóch latach. Odbudowaliśmy wspaniałą drużynę. Dziękuję Panu Prezesowi 
stowarzyszenia Kamilowi Krypskiemu za tak wspaniały sukces i na jego ręce składam 
wszystkim zawodnikom jeszcze raz gorące gratulacje. 

Ad. pkt. 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
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Radna Urszula Czarnecka - chciałam podziękować Pani Zastępcy Burmistrza oraz Pani 
Wicestaroście za wizytę w dniu 16 czerwca w Klubie 1 Batalionu Drogowo-Mostowego z panią 
Jagoda Werpechowską, która zaszczyciła nas wizytą w Dęblinie ze swoją poezją. W czasie od 
15-17 czerwca mogłam pokazać piękno naszego Dęblina i spotkać się z ciekawymi ludźmi, 
którzy również parają się poezją w Dęblinie. W dniu 15 czerwca wraz z Panią Jagodą 
uczestniczyłyśmy w MB Filia na os. Wiślana w spotkaniu literackim z Sylwią Winnik. W dniu 
26 odbyło się spotkanie już tylko z Panią Jagoda Werpechowską. Wizyta zakończyła się 
zwiedzaniem Twierdzy, Muzeum Sił Powietrznych, MDK, Parku Jabłonowskich i wielu innych. 
Wizyta zaowocowała powstaniem wiersza o Dęblinie, który został przedstawiony na spotkaniu 
z polonią poetycką w Białymstoku. 
Wicestarosta Monika Kośmińska -19 czerwca podpisaliśmy umowę, w której znajduje się 
również remont ul. Spacerowej. Obecnie oczekujemy od firmy na harmonogram wykonania tych 
robót. Cała inwestycja ma zakończyć się w listopadzie 2024 roku, ponieważ jest tam 5 odcinków 
na terenie całego powiatu (w tym również nasza ul. Spacerowa), będę dbała, żeby ona była 
zrobiona w pierwszej kolejności. Zdaję sobie sprawę jaki jest jej stan, szczególnie jeżdżąc od 
os. Lotniska wiemy, że ścieżka rowerowa nie nadaje się do użytku. Dziękuję Pani Burmistrz 
i Państwu, że znaleźliście środki finansowe, żeby tą inwestycje dofinansować. Jeżeli chodzi 
o Stawy, czyli odcinek między Rykami, a Dęblinem łączący Ryki i Dęblin, to obecnie czekamy 
na termin podpisania umowy z Ministerstwem Infrastruktury. Jak wcześniej informowałam 
inwestycja będzie finansowana w całości przez Ministerstwo. Jak już będą kolejne etapy, to na 
bieżąco będę przekazywać Państwu, co będzie projektowane. Będziemy chcieli uwzględniając 
Państwa stanowisko zrobić tą drogę tak, żeby długo służyła mieszkańcom. Jeżeli chodzi 
0 ul. Staromiejską, to ta inwestycja kończy się w październiku 2023 roku i właściwie już jest na 
etapie końcowym. Został jeszcze do ułożenia kawałek chodnika, frezowanie i ostatnia warstwa 
ścieralna. Firma ma czas do końca października, oczywiście chcemy, aby było ukończone jak 
najszybciej. Inwestycja nie jest zagrożona i będzie ukończona w terminie. Odnośnie koszenia 
ulic powiatowych, to koszenie odbywa się dwa razy w miesiącu, więc jeśli Państwo widzą, że 
w są miejsca niewykoszone, to proszę do mnie dzwonić i na bieżąco będziemy reagowali. Po to 
jestem w Powiecie żeby reprezentować interesy mieszkańców Dęblina. Chciałam Państwa 
również poinformować, jednocześnie bardzo prosząc o przekazywanie mieszkańcom, że od 
1 czerwca w naszym powiecie zaczął działać Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania 
o Niepełnosprawności. Jest to instytucja, w której osoby mogą uzyskać orzeczenie 
0 niepełnosprawności. Nie muszą już jeździć do Puław, bo załatwią swoje sprawy w powiecie, 
na miejscu. Siedziba tego zespołu mieści się w Szpitalu Powiatowym w Rykach. W związku 
z natłokiem obowiązków muszę opuścić dzisiejsze posiedzenie, życzę Państwu owocnych obrad 
1 wszystkiego dobrego Pani Burmistrz. 
Radny Waldemar Chochowski - w związku z inwestycją na ul. Spacerowej prosiłbym, żeby 
tam przyjrzeć się widoczności na skrzyżowaniu z ul. Szpitalną i Balonną, bo mieszkańcy skarżą 
się, że wyjeżdżając do szpitala nic nie widać. Skrzyżowanie jest od strony lewej, samochody, 
które jadą od strony Lotniska wyjeżdżają w ostatniej chwili. Tam jest znak Stop, ale nie da się 
wyjechać bezpiecznie na to skrzyżowanie. Dobrze byłoby przyjrzeć się widoczności. Tak jak na 
przejazdach kolejowych są przeglądy, to wydaje mi się, że tutaj też trzeba by się przyjrzeć jak 
poprawić widoczność. Mieszkańcy upoważnili mnie żebym wyraził w ich imieniu zdziwienie, że 
zostały rozpoczęte prace w tzw. „Dołku" gdzie kiedyś była górka saneczkowa, na terenie ZSO, 
a nikt tego nie konsultuje z mieszkańcami. Był tam teren bardzo dobrze utrzymany przez szkołę, 
na którym były organizowane różne imprezy osiedlowe, ale i szkolne. Teraz zostało to zasypane 
ziemią, codziennie przyjeżdżają samochody i sypią ziemię. Pani Burmistrz mówiła ostatnio na 
sesji, że przewiduje tam skatepark i mieszkańcy mają obawy, że będzie głośny plac zabaw dla 
młodzieży. Mamy cały czas problemy z utrzymaniem ciszy i spokoju w porze nocnej na placu 
zabaw na trenie ZSO, także na boisku przesiaduje młodzież. Teraz dojdzie kolejny obiekt, 
bardzo blisko budynków mieszkalnych, który sam z siebie, z racji użytkowania jest głośny, bo 
rolki powodują hałas na tych wszytkach urządzeniach. Wydaje mi się i mieszkańcy również to 
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zauważają, że obok naszego miejskiego boiska jest dużo terenu do zagospodarowania. 
Wpasowałoby się w kompleks sportowy i jak najmniej przeszkadzałoby mieszkańcom, bo są 
dość duże odległości od budynków mieszkalnych. W imieniu mieszkańców proponowałbym 
ulokować tą inwestycje właśnie tam. Chciałem zauważyć, że po wielu latach udało się 
wyremontować (tak jak powinien być wyremontowany), przejazd wojskowy (jeden w drodze 
krajowej przy ul. 15 P.P. „Wików" i przy moście). Zostały poprawione bardzo właściwie. Jestem 
zdziwiony, bo pisałem wnioski praktycznie, co roku żeby to zrobić i były łatane tylko dziury 
w tym przejeździe, bo tylko degradacja postępowała. Nareszcie udało się to zrobić, nie wiem czy 
mój wniosek to spowodował czy zbliżające się wybory, ale jesteśmy bardzo zadowoleni. Chyba 
wszyscy odczuli bardzo dużą poprawę w komunikacji. Nieduża rzecz, a cieszy. Proszę 
0 wystąpienie do Zarządu Wód Polskich, aby wykosili wał. W tym momencie trawa na wale 
została wykoszona tylko przy terenie wojskowym od strony ogrodzenia, a po obu stronach 
ścieżki, która jest na wale trawa ogranicza ruch, tak, że nawet ciężko mają się minąć dwa 
rowery, żeby nie wjechać w trawę, która ma wysokość ok. 1,5 m i zwisa nad tą ścieżkę. 
Właściciele psów skarżą się, że kleszcze, które tam są przechodzą bardzo łatwo na ich psy, 
z którymi tam spacerują. 
Radny Maciej Jakubik - chciałem bardzo podziękować Pani Wicestaroście, bo tak jak mówi na 
telefon zadziałała i zostały bardzo szybko oczyszczone chodniki na ul. Michalinowskiej 
1 Wolności. W imieniu mieszkańców bardzo dziękujemy. Dziękuję również za odnowienie 
części ulicy na os. Michalinów, mieszkańcy proszą, żeby inwestycję już dokończyć, zwłaszcza te 
ulice, które zostały tam jeszcze do utwardzenia. Bardzo prosimy o dokończenie. 
Radny Artur Marzysz - Zwracam się do Pani Wicestarosty, tak jak Pani powiedziała, że będzie 
nadzorować zrobienie inwestycji ul. Spacerowej (bo to jest jedyna droga na dwa osiedla, 
a jest w co raz gorszym stanie), żeby faktycznie tego dopilnować. W Dęblinie jesteśmy nauczeni 
już poprzednimi latami i żeby nie okazało się tak ja z ulicą Stawską, a jest to inwestycja łączona, 
żeby nie było tak, że inne drogi zostaną zrobione, a na naszą zabraknie pieniędzy. 

Przewodniczący RM ogłosił 5 minut przerwy technicznej. 

Ad. pkt 6 Przedstawienie Raportu o stanie Miasta Dęblin za 2022 rok i debata nad nim. 

Przedstawiciel firmy opracowującej raport Pani Aleksandra Hohenzy przedstawiła Raport 
o stanie Miasta za 2022 rok, który znajduje się pod linkiem: deblin-2022.curulis.pl (stanowi 
załącznik do protokołu na pendrive, wersja off-line). 

Dyskusja: 
Prezes TPD Grażyna Szczepańska - chciałam sprostować informację przedstawioną 
w raporcie dotyczącą otwarcia Alei Dęblińskich Sprawiedliwych. Było to działanie Towarzystwa 
Przyjaciół Dęblina. To ono pozyskało pieniądze na tą inwestycję. Natomiast miasto 
uczestniczyło już tylko przy otwarciu alei. Czyli te działania powinny być przeniesione z działu 
działania miasta na działania organizacji pozarządowych. 
Radny Waldemar Chochowski - odnośnie demografii, ostatnio ukazały się informacje, 
że Dęblin jest wśród 10 miast, które się najbardziej wyludniły w ciągu ostatnich 10 lat w Polsce. 
Wydaje mi się, że powinno być to umieszczone w raporcie, bo informacje, że ubyło kilkuset 
mieszkańców rok do roku, to nie ma wyniku całościowego. Jak się to obrazuje na terenie całego 
naszego kraju? Dlaczego nasze miasto ma tak złe wskaźniki, jeśli chodzi o demografię? 

Kolejna kwestia, to środki zapisane na obsługę długu. Według mnie zastosowała Pani 
jakąś kreatywną księgowość, bo jest tylko zapisane odnośnie ile to się odnosi do miliona długu, 
jaki jest koszt obsługi. Nie ma informacji, jakie jest łączne zadłużenie. Jeżeliby Pani to zapisała, 
to powinni mieszkańcy wiedzieć, a nie sobie mnożyć ile milionów jest długu razy pieniądze na 
każdy milion i wtedy można wywnioskować, jakie jest łączne zadłużenie jest to blisko 3 min. zł. 
Jeżeli sprawdzilibyśmy to z wydatkami na inwestycję, to wyszłoby, że na obsługę długu idzie 
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niewiele mniej niż wszystkie działania inwestycyjne. 
Następna sprawa, to kwestia spadku wydatków na inwestycje. Dla mnie 60% rok do 

roku, to jest katastrofa, bo nie ma innego słowa, żeby to określić. Katastrofą jest to, że miasto 
miało pieniądze w roku ubiegłym z Polskiego Ładu i nie potrafiło tych pieniędzy wydać. Miasto 
przechowywało pieniądze na koncie, żeby dostać odsetek ok. 40 tys. zł zamiast wydawać to na 
inwestycje. A w tym roku te inwestycje podrożały o jakieś 50%. Czyli to, co można było zrobić 
w 2022 roku starczyłoby na o wiele więcej, niż te ulice, które zaczęliśmy tj. ul. Śląską. Została 
jeszcze ul. Niecała na os. Masów, (ul. Śląska w tym roku na pewno będzie droższa niż w 
tamtym) i tylko zdążyliśmy na czas na os. Rycice z ul. Starą. Inwestycje zostały zobrazowane 
zdjęciami, które były z tego roku np. SOSW, inwestycja termomodernizacji zaczęła się roku 
2023. Nie wiem, dlaczego znalazły się w tym raporcie zdjęcia, bo jest on za rok 2022. Każdy 
może sprawdzić, że są to zdjęcia z wiosny. 

Mam uwagę odnośnie odpadów. Skoro mamy najwyższe w Polsce opłaty za odpady od 
osoby, a Pani sugeruje, żebyśmy tą opłatę zbilansowali z tym, co wydajemy, to nie wiem ile ta 
kwota musiałaby wynosić 40 zł od osoby? Wtedy bylibyśmy podwójnym rekordzistą Polski. 
Wydaje mi się, że to co zbieramy od mieszkańców, źle wykorzystujemy. Na sesjach i komisjach 
było podawanych wiele przykładów, że inne miasta lepiej to organizują i lepiej sobie radzą z tą 
kwestią. 

Wskaźniki, które Pani pokazywała na końcu raportu. Dla mnie oprócz zdrowia 
i problematyki społecznej, które są prowadzone w sposób zadawalający, a nawet wzorowy, jeśli 
chodzi o naszą przychodnię, to jesteśmy blisko tej granicy, które już przekroczyć nie wolno. 
Zarówno infrastruktura komunalna, gospodarka miasta, to wszytko w tych strefach jest bardzo 
źle. Tam gdzie się bardzo źle dzieje w ostatnich latach są skoki. Trochę do dołu i trochę do góry, 
ale najważniejszą kwestią jest przesuniecie w prawo na tej skali, a nie żonglowanie na lewej 
stronie skali, bo lewa strona to jest beznadzieja. To są sytuacje, które świadczą o tym, że nasza 
gospodarka i infrastruktura komunalna, nasz budżet są w katastrofalnej sytuacji i jeżeli nie 
będziemy się przesuwali w prawo w tej skali, to nic się nie zmieni w naszym mieście. Będziemy 
cały czas wydawali pieniądze na spłatę zadłużenia, a nie będziemy wydawać na inwestycje, 
które są bardzo oczekiwane przez mieszkańców. Cała infrastruktura nam się starzeje i nie będzie 
pieniędzy na to, żeby ją zmienić na nowszą, wyremontować, naprawić czy w inny sposób 
poprawić to, co mieszkańców już nie zadowala. 
Przedstawiciel firmy opracowującej raport Pani Aleksandra Hohenzy - Mam wrażenie, że 
większość tych kwestii, która została poruszona, to bardziej stwierdzenie niż pytanie. To co 
mogę zrobić, to zanotować i wyciągnąć wnioski w kontekście przyszłego roku, ewentualnie w 
kontekście sposobu prezentacji danych. Mogę się odnieść bezpośrednio to wykres i jak 
interpretować dane. Oczywiście dążymy do tego, żeby kropki na wykresie przesuwały się w 
prawą stronę i to jest pożądany wykres zmian. Natomiast trzeba też mieć na względzie, że aby 
taką kropkę na wykresie przesunąć w sytuacji względem miast czy gmin, to wymaga pracy przez 
wiele lat i myślę, że Państwo powinniście doceniać i cieszyć się tymi zmianami, które z roku na 
rok występują. Oczywiście dążymy do zmian w prawą stronę, ale nie są to zmiany, które 
jesteśmy w stanie diametralnie uzyskać w czasie jednego roku, tylko jest to efektem wieloletniej 
pracy. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski poinformował, że do dnia wczorajszego nie wpłynęło, 
żadne pisemne zgłoszenie mieszkańca dotyczące wzięcia udziału w debacie. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - odniosła się do wystąpienia Pani Prezes Towarzystwa 
Przyjaciół Dęblina. To zadanie było inicjatywą Towarzystwa Przyjaciół Dęblina, my oczywiście 
się od tego nie odcinamy. Współfinansowaliśmy wydawnictwo książki, Państwo zrobiliście 
resztę. Staraliście się o środki zewnętrzne z IPN-u i zorganizowaliście to wydarzenie. 
A właściwie to wydarzenie współorganizowaliśmy, bo nasi pracownicy mieli przy tym udział. 
Ale inicjatywa była waszego członka TPD i tą inicjatywę wspólnie realizowaliśmy. 
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Radny Waldemar Chochowski - myślałem, że dostanę więcej odpowiedzi na swoje 
wątpliwości dotyczące samego raportu, czyli osoby, która go bezpośrednio sporządzała. Pani 
uniknęła pytania o demografię, odnośnie zapisania w raporcie naszego zadłużenia i środków na 
obsługę zadłużenia. Według mnie, jeśli patrzę na ten raport, ja oceniam i tak jak mówię, przy 
okazji uchwalania budżetu czy sprawozdań z wykonania budżetu, nasze miasto nie idzie wcale 
w dobrym kierunku. Nie idzie, gdyż te wszystkie problemy z którymi się stykamy i mówimy na 
sesjach, podejmujemy uchwały tak naprawdę mają za zadanie poprawienie poziomu życia 
mieszkańców. Tempo, w jakim to następuje może nie jest najgorsze. Nie powiem, że całkowicie 
odstajemy od wszystkich z inwestycjami, które były realizowane do lat ubiegłych, zanim 
pojawiły się środki z Polskiego Ładu, czy z Funduszu Inwestycji Lokalnych, 
dofinansowywanych bezpośrednio z budżetu państwa. Dużo rzeczy robiliśmy sami za własne 
pieniądze, to spowodowało, że wpadliśmy w dużą pętle długów. Ta pętla długów będzie wisieć 
nam jak „kamień u szyi" i nie będzie pozwalała na to, żeby realizować kolejne inwestycje. Nie 
będzie pozwalała na to, żeby utrzymać infrastrukturę, którą już zbudowaliśmy, która została 
wykonana w taki sposób, żeby nie niszczała. W raporcie Pani również nie powiedziała, w jaki 
sposób my zajmujemy się utrzymaniem naszych budynków komunalnych mieszkalnych, 
socjalnych. W jaki sposób one wyglądają. Może wystarczyłoby zrobić zdjęcia, bo jest to raport 
0 stanie miasta, czyli jak to miasto wygląda na dziś. To, że jesteśmy w stanie przydzielić tylko 
jeden lokal socjalny dla mieszkańców, gdzie mamy listę oczekujących bardzo długą. Według 
mnie to nie jest jakiś wskaźnik, który mieszkańców by zadowalał. Niektórzy może uważają, że 
mieszkańcy sami powinni się martwić o to gdzie mieszkają, w jaki sposób. Niestety nie wszyscy 
są zaradnymi osobami, ale są ograniczenia zdrowotne lub z wykształceniem, którego nie potrafili 
uzyskać powoduje to, że są skazani na to żeby być „na garnuszku" miasta. Musimy o nich 
zadbać, bo sami nie potrafią o siebie zadbać. My naprawdę bardzo słabo realizujemy kwestie 
odnośnie mieszkań socjalnych i komunalnych. Nic nie budujemy, nie przewidujemy, żeby 
adaptować te budynki, które już mamy. Te mieszkania o które ja zabiegam, że jest mieszkanie, 
które można zaadaptować i do dnia z dzisiejszego to mieszkanie nie jest jeszcze nikomu 
udostępnione. Także pozostają w naszym mieście niektóre ulice, które bardzo odstają od 
pozostałej części miasta. Mam na myśli os. Michalinów. Kiedyś przejęliśmy tą dzielnicę od 
Stężycy, obiecując mieszkańcom, że na pewno nie będą mieli gorzej. Zapraszam teraz 
mieszkańców Dęblina na wycieczkę po Stężycy. Wystarczy zboczyć z głównej trasy nr 801 
w prawo i w lewo, gdzie mają tam takie ulice jak na naszym os. Michalinów. Czyli zwlekając 
bardzo długo może z przyczyn finansowych z kwestią wodociągów i kanalizacji, ale dalej stoimy 
z planami żeby w naszym mieście zrobić te ulice na tyle przejezdne dla mieszkańców, żeby nie 
trzeba było, co roku wywozić ton kruszywa, żeby je utwardzać, bo skutkuje to na kilka tygodni 
1 problem znowu się pojawia. Nie było tu podane i tak zrozumiałem, że nie mamy aktualnej 
strategii rozwoju miasta. Strategia skończyło się chyba w 2020 roku. W programach nie było 
podane, że jest nowa strategia i chyba trzeba stworzyć taką strategię i trzeba w niej zapisać to 
wszystko, co w pierwszej kolejności powinno się znaleźć do inwestycji. Dla mnie remont 
chodnika tam gdzie on jest, to jest to grzechem wtedy, gdy gdzieś nie ma wykonanej ulicy 
w technologii, w jakiej powinna być tj. kostka albo asfalt. Tak naprawdę poprawiamy chodnik 
gdzie teraz bardzo mało osób korzysta z chodników, bo wszyscy jeżdżą rowerami albo 
samochodami, a tam gdzieś ludzie topią się w błocie. Chyba tak to nie powinno wyglądać. 
Trzeba zrobić najpierw to minimum dla zapewnienia komfortu mieszkańców, a potem możemy 
przystępować do wymiany tych rzeczy, które już istnieją. Powinniśmy wszystkich mieszkańców 
traktować równo. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - raport o stanie miasta może się podobać lub nie. 
Natomiast wynika z niego, że miasto w tej trudnej sytuacji jest ustabilizowane głównie 
finansowo. Mamy i tak było tutaj widać - spadek kredytów. Zaciągnęliśmy duże kredyty na 
bardzo duże inwestycje, ale widać z raportu, że nie zadłużamy dalej miasta, a inwestycje 
realizujemy dalej. Muszę sprostować, (bo może Pan radny ma małą wiedzę na ten temat), że 
nigdy środki z Polskiego Ładu nie były przetrzymywane na kontach tak długo, żeby 

Protokół nr LXXX/2023 z LXXX sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 23 czerwca 2023 roku 9 



doprowadzić do podrożenia inwestycji, która była realizowana z tych środków. Środki wpływały 
jak już była faktura od wykonawcy. Także w ogóle nie leżały na kontach, rozliczane są 
bezpośrednio po wykonaniu zadania w związku z tym wszystkie pieniądze, które dostaliśmy 
z Polskiego Ładu już w 100% wydaliśmy na realizację inwestycji. W oczekiwaniu jest jedna 
inwestycja, bo dostaliśmy 5 min. zł na przebudowę przepompowni P5 i budowę kanalizacji na 
ul. Środkowej i Partyzantów i okazało się, że te środki finansowe po przeprowadzeniu przetargu 
były za małe na te zadania, w związku z tym musieliśmy z nich zrezygnować. Po 
przeprowadzeniu dwóch kolejnych przetargów, ponownie się o nie ubiegaliśmy i ponownie je 
dostaliśmy. Teraz musimy poprawić specyfikację istotnych warunków zamówienia, aby za te 
środki wykonać zadania, o których mówię. Nie straciliśmy, żadnych pieniędzy z Polskiego Ładu, 
proszę o powtarzanie tego mieszkańcom, bo wykorzystujemy, każde zewnętrzne środki. 
Termomodernizacja SOSW i Przedszkola „Bajka", SP nr 3 i SP nr 4, to są zadania, które są 
realizowane w ciągu kilku lat, w związku z tym zdjęcie, które się ukazało, to było zdjęcie 
początku remontu w 2022 roku, a zakończenie jest w tym. To zdjęcie miało prawo ukazać się 
w 2022 roku, bo SOSW właśnie wówczas zaczęliśmy termomodernizować. Drogi na 
os. Michalinów są w opłakanym stanie, ich po prostu nie ma. Tam nie ma co remontować, bo 
tam trzeba budować. Ale żeby je wybudować i mówimy o tym od wielu lat, trzeba tam 
wybudować infrastrukturę wodno-kanalizacyjną. O ile wodociąg został już wykonany na 
os. Michalinów, to chcieliśmy wykonać kanalizację do końca, bo nie mają jej ul. Słoneczna, 
ul. Okrzei, ul. Akacjowa, ul. Brzozowa i ul. Księżycowa te drogi nie są skanalizowane. 
Przypomnę, że klub na czele, którego Pan stał, zatrzymał pieniądze, które chcieliśmy 
przeznaczyć na projektowanie kanalizacji na os. Michalinów. Woleliście te pieniądze 
przeznaczyć na kruszywo, które tak Pan teraz krytykuje. Wydaliśmy masę pieniędzy na 
kruszywo na ul. Słoneczną, które po pierwszym roku funkcjonowania w ogóle mieszkańcom nie 
służyło, a w tym czasie mielibyśmy już pieniądze na projekt budowy kanalizacji i być może 
sięgnęlibyśmy już po środki zewnętrzne na kanalizację i dzisiaj bylibyśmy na etapie 
wykonywania dróg na os. Michalinów. Ale działania radnych z ówczesnej kadencji bardzo 
spowolniły nam zadania m.in. doprowadzenia os. Michalinów do porządku. Ale jakby dzisiaj 
Pan wnikliwie czytał materiały, to można tam zobaczyć, że mimo wszystko, przy tak tragicznym 
jak to Pan określił w budżecie, chcemy rozpocząć budowę dróg na os. Michalinów i dzisiaj 
chcemy zabezpieczyć środki finansowe na zaprojektowanie budowy drogi ul. Okrzei, bowiem 
pokazały się środki z Funduszu Dróg Samorządowych, który dofinansowuje tego typu zadania. 
Z Funduszu Dróg Samorządowych wybudowaliśmy całe os. Jagiellońskie i teraz chcielibyśmy 
rozpocząć os. Michalinów. Wszystko powoli i nie wszystko na raz, bo nie chcemy powiększać 
długu. Chcemy, to wszytko robić z własnych środków, może nie będą to już inwestycje za 63 
min. zł, ale inwestycje, które pozwolą nam budować i remontować potrzebne drogi 
mieszkańcom. Dlatego jak zaczniemy budowę ul. Okrzei najpierw poprzez zaprojektowanie i 
złożenie wniosku, (bo do 19 lipca jest składanie wniosków do Funduszu Dróg Samorządowych) 
i jeśli takie środki otrzymamy - zaczniemy budowę. Proszę nie tragizować, bo budżet może nie 
jest najlepszy, ale nie należy do budżetów niestabilnych. Analizując ostatnie lata funkcjonowania 
władz w tym składzie, czyli burmistrz obydwu kadencji ten sam, rada, która logicznie myśli, 
jeśli chodzi o wydatkowanie środków na miasto, nie szarpie tych środków na własne okręgi 
wyborcze, żeby zrobić dwa metry chodnika, cztery metry krawężnika, tylko rozumie, że duże 
zadania inwestycyjne służą wszystkim mieszkańcom i że czasem warto zrezygnować z własnego 
zadania na własnej ścieżce po to, żeby miasto i mieszkańcy korzystali z dużych zadań 
inwestycyjnych. To w latach 2015-2023 pięknie nam się przełożyło na realizacje inwestycji. 
W latach, kiedy zarządzamy z radnymi, którzy wcześniej byli przewodniczącymi zarządów 
osiedli, wydatkowaliśmy na wszystkie inwestycje w mieście 118 388 856 zł. Jest to ogromna 
kwota. Przyrost zadłużenia w tym czasie to 24 874 997 zł i to jest najważniejsze. Nie było tego 
w poprzedniej kadencji i za moich poprzedników. Środki własne mamy na poziomie 7 375 545 
zł. W tej kwocie mamy swoje środki, bo zadbaliśmy o to w budżecie. To są środki poza 
kredytami. Porównując nawet okres poprzedni lata 2007-2014, żeby odpowiedzieć Panu 
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radnemu, bo on w tym czasie znał sytuację budżetu, zarządzał i był nawet 
w komisji budżetowej. Wówczas w tamtych latach jak przeanalizowaliśmy środki własne były 
na minusie, np. w latach 2007-2014 środków własnych nazbierał budżet -2470000 zł oznacza to, 
że brali wtedy kredyty (bo przyrost zadłużenia był 10 955 000 zł) na przejedzenie, na 
pokrywanie bieżących wydatków. To widać jak na dłoni. Także my dopiero ustabilizowaliśmy 
budżet. Jest duży dług, ale ten budżet wygląda prawidłowo. Owszem były to trudne decyzje. 
Podejmowaliście Państwo decyzje równoważące wydatki z dochodami, trzeba było podnieść 
niektóre opłaty, podnosząc je sukcesywnie, ale zrobiliście to i dzięki temu budżet wygląda tak 
jak wygląda. Mamy swoje środki własne, nie musimy zaciągać kredytów na ich zabezpieczenie 
i jeszcze z tych środków utrzymujemy miasto w należytym stanie. Jeśli chodzi ogólnie o stan 
miasta, to naprawdę nie jest źle. Zgadzam się, z demografią nie jest najlepiej, oczekuję na 
pomysły. Jednak dziś nikt z nas nie ma pomysłu jak zatrzymać tu ludzi, którzy się tutaj meldują 
po czym się wymeldowują i wyjeżdżają w Polskę. Potem przyjeżdżają, ale być może układają 
sobie gdzieś życie na stałe i wraca ich mniejszość. Rzeczywiście, jeśli chodzi o demografię - to 
nam się pogarsza. Myślę, że nie jesteśmy jedynym małym miastem, które cierpi z tego powodu. 
Tak jak powiedziano, mamy jeszcze sferę społeczną. Informacja dotyczyła mieszkań 
komunalnych, nie ma tego typu zabezpieczeń dla mieszkańców. My nie poszliśmy w kierunku 
budowy mieszkań komunalnych, dlatego, że nie było takich projektów, bo gdyby było duże 
dofinansowanie do obiektów komunalnych, do tego typu zadań, również występowalibyśmy o 
pieniądze przynajmniej o remont już istniejących budynków, ale takich projektów nie było. 
Ponadto mamy również taką sytuację, że ludzie, którym musimy zabezpieczyć mieszkania, nie 
są w stanie płacić nam regularnie czynszów. Oznacza to, że nie mamy nawet, z czego 
remontować tych budynków. Mamy ogromne zadłużenia, prowadzimy postępowania 
egzekucyjne. Odkąd jestem burmistrzem, rozpoczęłam prowadzenie postępowań egzekucyjnych. 
Wcześniej nie były one prowadzone. Nikt o to nie dbał, żeby ściągnąć zadłużenie, bo pewnie 
było to nie „fair" w stosunku do mieszkańca. Nie można było do sądu pójść, bo mieszkaniec się 
obrazi. Była taka polityka prowadzona, że nie ściągano należności za mieszkania komunalne. 
Oznacza to, że jak nie mamy należności to nie mamy z czego tych mieszkań remontować. 
Dlatego wszczęliśmy ten proces. On poprawił nieco wpływ zobowiązań ze strony lokatorów, ale 
sporo też mamy takich lokatorów, z których komornik, ani żadna instytucja nie jest w stanie 
ściągnąć zadłużenia. Natomiast lokator mieszkać chce w dobrych warunkach i bardzo często 
poprawiamy mu ten byt, czy on płaci czy nie. Jak mu się spali piec, nikt nie patrzy na to czy on 
płaci, tylko po prostu remontujemy to mieszkanie. Myślę, że nie jest najgorzej w sprawach 
społecznych. Pewnie, że byłoby lepiej jakby było nas stać na wybudowanie np. szeregu baraków 
socjalnych. Byłaby to dobra sprawa, marzyliśmy o tym, kiedyś nawet przyjeżdżał inwestor, ale 
potem okazało się, że nie ma na to środków zewnętrznych. A nas będzie stać na inwestycje, ale 
tylko wtedy, gdy będziemy sięgać do różnych projektów i do programów, które będą zapewniały 
nam środki na te inwestycje. My, zaś jako miasto postaramy się zadbać o to, żeby środki własne 
były zapewnione na wkład własny do tych inwestycji. 
Radny Waldemar Chochowski - Odniosę się do zarzutu, że pieniądze nie leżały na kontach. 
Jak sobie Państwo przypominają dostaliśmy sprawozdania z wykonania budżetu i były tam 
odsetki od pieniędzy z Polskiego Ładu. Więc było to nieprawdą lub Pani Burmistrz mówi 
nieprawdę. Ale pieniądze z odsetek były uwzględnione w budżecie. Jest to raport o stanie miasta 
za rok ubiegły i nie chce wracać tak daleko jak Pani Burmistrz, ale niektórych inwestycji, które 
wprowadzała rada do budżetu Pani Burmistrz w ogóle nie realizowała. W związku, z czym 
dziwię się, że teraz narzeka, że nie dawaliśmy jej czegokolwiek zrobić, albo wymuszaliśmy w 
jakiś sposób remont ul. Okrzei. Nie, my na remont ul. Okrzei przeznaczyliśmy środki finansowe, 
a to Pani zdecydowały, że było tam wysypane kruszywo. Mówiłem nawet wtedy, że można było 
kupić płyty betonowe, które można było łatwo zamontować i do dnia dzisiejszego byłyby one 
trwałe. To, o czym Pani mówi lata 2007-2015 zadłużenie było, środki bieżące były przejadane to 
jest kłamstwo. Pani Burmistrz to jest kłamstwo. Mogły być lata, że budżet był na minusie w 
związku z tym, że prowadzono inwestycje. Przypomnę, że wtedy inwestycje nie były tak jak 
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teraz, że 95% środków przychodzi np. z Funduszu Inwestycji Lokalnych, Polski Ład. Kiedyś 
były inwestycje 50%, że trzeba było dać ze swojego budżetu połowę pieniędzy. Ulica, na której, 
Pani mieszka również była w ramach tego realizowana. W związku, z czym wszystkie pieniądze, 
które można było w budżecie pozyskać były inwestowane, żeby można było zapewnić wkład 
własny. Teraz sytuacja jest według mnie komfortowa, bo inwestycje są w o wiele lepszym 
rozliczeniu i trzeba się z tego cieszyć. Tak naprawdę gdyby ich nie było, to byśmy nic nie robili. 
Te 7 min. o których Pani mówi nie pojawiło mi się w żadnym zestawieniu. Gdy mówiła Pani 
0 nadwyżce środków bieżących 3 min. zł, jak patrzę w budżecie - sprawozdanie to nie wiem. 
Chyba, że Pani dolicza jeszcze pieniądze, które są ze sprzedaży majątku i coś jeszcze, nie wiem 
co. Ale sprzedaje się tylko raz, sprzedajemy w tej kadencji nasz majątek. Jest sprzedaż działek 
na ul. Wiślanej, teraz planowana jest sprzedaż targowiska w tym roku, to są tak jakby nasze 
„srebra rodowe". My to sprzedamy i już nie będziemy mieli i nie będzie można w jakiś sposób 
wykorzystać tych działek, ani wykorzystać na cele miasta. Dlatego proszę, że jeżeli już to Pani 
mówi to proszę mówić uczciwie, bo nie ma co wprowadzać mieszkańców w błąd. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - jeżeli chodzi o środki z Polskiego Ładu to 
one nie wpływają do nas po podpisaniu umowy. Pieniądze te wpływają w momencie, kiedy 
wykonawca wystawi fakturę już po zrealizowaniu inwestycji. My dopiero zapłacimy nasz udział 
własny i dopiero z tą informacją, potwierdzeniem wysyłamy wniosek do BGK-u i BGK przesyła 
nam pieniądze, które my przed terminem płatności przekazujemy wykonawcy. Nie wpływają do 
nas pieniądze po podpisaniu umowy, tylko po zrealizowaniu inwestycji. 
Radny Waldemar Chochowski - covid-owe pieniądze. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - jeżeli chodzi środki covid-owe w zakresie 
pomocy społecznej one są przekazywane sukcesywnie przez Lubelski Urząd Wojewódzki i są 
przekazywane do Ośrodka Pomocy Społecznej. One nie wpływają z góry na cały rok, tylko są 
przekazywane sukcesywnie - transzami, w zależności od potrzeb. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - Od tamtej kadencji nie zrealizowano chyba tylko dwóch 
inwestycji, jeśli chodzi o oświetlenie na os. Staszica, przez boisko ZSO. Uznaliśmy to 
oświetlenie za zadanie inwestycyjne tam zbędne. Ponieważ teren ZSO jest pod administracją 
szkoły i nie powinien stanowić terenu komunikacji między os. Staszica a drogą krajową. 
Uznaliśmy, że jest dostatecznie oświetlone poprzez oświetlenie boiska i terenów sportowych. 
Nie wykonałam też oświetlenia na os. Podchorążych, też uzasadniłam, dlaczego. Resztę 
budżetów jak Państwo pamiętacie wykonywałam prawie na 100% po stronie dochodów 
1 wydatków i nigdy nie otrzymywałam z tego tytułu absolutorium. 100% wydatków i dochodów 
oznacza to, że wszystkie zadania, które były przyjęte przez ówczesna radę realizowałam, bez 
tych dwóch. Wiec proszę też nie wprowadzać mieszkańców w błąd. Lata 2007-2014 (ten minus 
na dochodach) oznacza tyle, że te zadania inwestycyjne były tez realizowane z kredytów, 
a środki własne były na minusie. Jednak z tego wykresu wynika, że kredyty nie szły tylko na 
zadania inwestycyjne, skoro środki własne są na minusie. Nie wiem, na co były wydatkowane, 
ale były przejadane. A my bierzemy kredyty tylko na inwestycje. Nic nie przejadamy i wydatki 
bieżące pokrywamy swoimi dochodami własnymi. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z raportem 
o stanie miasta. Zgodnie z art. 28 aa ust. 9 po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy 
Rada Gminy przeprowadza głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. Uchwałę 
o udzieleniu wotum zaufania rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego 
składu rady. Co niniejszym Rada uczyni w następnym punkcie. 

Ad. pkt 7 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
Ad. pkt 7 a udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum zaufania. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
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(stanowi załącznik do protokołu). 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum zaufania 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 15:17:28-15:17:59 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Pa pis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/452/2023 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Miasta wotum zaufania (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 b rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem Burmistrza Miasta Dęblin z wykonania budżetu w 2022 roku 
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Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska Grobel - szczegółowo przedstawiła sprawozdania 
finansowe wraz ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta Dęblin z wykonania budżetu w 2022 roku 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Inspektor ds. inwestycji RMI Waldemar Strigl - przedstawił sprawozdanie finansowe 
obejmujące część dotyczącą zadań inwestycyjnych wykonanych w 2022 roku (stanowi załącznik 
do protokołu). 

Naczelnik wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił informację na temat stanu mienia 
komunalnego na dzień 31 grudnia 2022 roku (stanowi załącznik do protokołu). 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel poinformowała, że sprawozdanie zostało 
przedłożone Regionalnej Izbie Obrachunkowej celem zaopiniowania. Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej 7 kwietnia 2023 roku podjął uchwałę w sprawie sprawozdania 
finansowego z wykonania budżetu miasta Dęblin za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego (uchwała stanowi załącznik do protokołu). Z opinii RIO wynika, że przedstawione 
sprawozdanie jest prawidłowe pod względem formalno-rachunkowym. Zawarto w nim 
informacje wymagane przepisami z ustawy o finansach publicznych. Sprawozdanie zawiera 
rzetelne i szczegółowe informacje o dokonanych dochodach i wydatkach, w tym na zadania 
finansowane z udziałem środków z budżetu Unii Europejskiej oraz na realizacje przedsięwzięć 
wieloletnich ujętych w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. W wykonaniu 
budżetu w przedstawionym i ocenianym sprawozdaniu skład orzekający nie stwierdził 
przypadku naruszenia obowiązujących przepisów prawa. Na koniec roku budżetowego została 
spełniona reguła określona w art. 242 ust. 2 ustawy o finansach publicznych. Informacja o stanie 
mienia komunalnego zawiera dane wymagane przepisami ustawy o finansach publicznych. 
Biorąc powyższe pod uwagę skład orzekający zaopiniował pozytywnie sprawozdanie 
z wykonania budżetu Miasta Dęblin z 2022 roku wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego. 

Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski poinformował, że Komisje Rady Miasta 
opiniowały sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta Dęblin 
z wykonania budżetu w 2022 roku. Opinia ta brana była pod uwagę przez Komisję Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu oraz Komisję Rewizyjną. Poprosił przewodniczących Komisji Rady 
Miasta o przedstawienie opinii: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna, 
- Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna, 
- Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna, 
- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - opinia pozytywna, 
- Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna, 

Przewodniczący RM poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii 
Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu w 2022 roku wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Robert Pasek - opinia pozytywna. Przewodniczący 
odczytał uzasadnienie do uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 
Burmistrzowi Miasta absolutorium za 2022 rok (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - słuchając dzisiaj sprawozdania Pani Skarbnik i pracowników 
o inwestycjach, brakowało mi tego podkreślenia, które pokazało się w Komisji Rewizyjnej, że 
myśmy wydatki inwestycyjne zrealizowali na poziomie 42,8% planowanych, co dało 4,5% ogółu 
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wszystkich wydatków. Jak jestem radnym 16 lat nie pamiętam takiego niskiego wskaźnika. 
Złożyło się na to szereg przyczyn, część było przedstawianych, a część do końca nie. Pani 
Burmistrz przy poprzednim raporcie mówiła o nadwyżce 7 min. zł, więc może teraz wyjaśni. 
Pani Skarbnik dziś powiedziała, że było ponad 1 300 000 zł nadwyżki budżetowej. Według mnie 
na tą nadwyżkę złożyło się to, że sprzedaliśmy swój majątek, który nie był planowany do 
sprzedaży, plan został przekroczony przez to, że działki pod drogę 601 prawie 1 min. zł, ul. 
Słoneczna ponad 1 300 000 zł. dzięki temu uzyskaliśmy taki wynik. Chciałoby się doliczyć te 
pieniądze, które nie zostały niewydatkowane na inwestycje plus tą nadwyżkę. Dla mnie prosto 
licząc powinno wyjść o wiele więcej pieniędzy. Pozostałe pieniądze właśnie w tym roku 2022 
skonsumowaliśmy na wydatki bieżące, które częściowo trzeba było pokryć z uwagi, ze mamy 
mniejsze dochody, a wydatki nam nie maleją. Znalazły się również pieniądze, o których 
mówiłem. Może nie jestem ekspertem, pomyliłem Polski Ład z Rządowym Funduszem 
Inwestycji Lokalnych, ale w sprawozdaniu Pani Skarbnik przedstawiła, że było 37 tys. zł odsetek 
z tych środków przechowywanych na koncie. Na koniec roku była rezerwa z Funduszu 
Inwestycji Lokalnych niewykorzystana 3 min. zł. To są środki, które rząd w ramach funduszu w 
ramach przeciwdziałania Covid, więc tu w niczym się nie myliłem, może w samej nazwie. Ale 
trzeba było to powiedzieć, że te pieniacze były nieruszane do końca roku. Pod koniec roku 
wnioskowałem, żeby te pieniądze wydać, bo uważałem, że są słuszne wydatki. Nie zostało to 
zrobione, a w budżecie to wszystko jest. Dlatego jako radny, który ocenia działania Burmistrza, 
nie mogę podnieść ręki za tym sprawozdaniem, żeby go przyjąć. Dla mnie tak zrealizowane 
wydatki inwestycyjne, to jest porażka. Taka sytuacja miała miejsce jeszcze w poprzednim roku, 
mieliśmy problemy w 2021 roku Covid itd. sprawozdania były jeszcze z 2020 roku, problemy 
z wydawaniem pieniędzy, tak naprawdę można było to zrozumieć. Ale w tamtym roku oprócz 
wojny, która nas nie bardzo dotknęła, jeśli chodzi o wydatki mieliśmy dofinansowania na 
wszystkie pieniądze, które wydawaliśmy, więc nie można wszystkiego zrzucać na wojnę według 
mnie, może tylko, że inflacja wzrosła ogólna w skali kraju, ale nas nie dotyczy. Jest jeszcze 
jedna sprawa, a która nie pozwoliłaby mi podnieść ręki „za". Wydatek 87 555 zł na to, żeby 
zawrzeć ugodę z pracownikiem oświaty. Wszyscy wiedzą, o jaką sprawę chodzi. Na posiedzeniu 
komisji przy sprawozdaniach wydaje mi się, że nie uzyskałam precyzyjnej odpowiedzi. Bo były 
wydatki ponad 30 tys. zł z budżetu na obsługę prawną urzędu nie tylko na pensję pracowników 
z wydziału prawnego, którzy się tym zajmują. Tylko jakieś dodatkowe wydatki. Jak zacząłem 
dochodzić, nie uzyskałam odpowiedzi precyzyjnej ile poszło na obsługę tych prawników, którzy 
nas reprezentowali w sądzie właśnie w tej sprawie, ugody z niepowołanym, wskazanym prze 
komisje na stanowisko dyrektora pracownikiem oświaty. Wydaje mi się, że w takiej materii, 
którą nawet wskazywał Pani w raporcie w oświacie, takie pieniądze ponad 100 tys. zł razem 
z prawnikami to jest duża kwota i na fanaberie Pani Burmistrz tutaj nie ma miejsca. Jeżeli 
powołuje Pani komisje, która ma wybrać osobę, to trzeba się zgodzić. Jeśli tego nie ma Pani 
w kompetencjach, że sama może Pani powołać. Skoro ta komisja wybiera spośród kandydatów, 
jeśli wskazała kandydatów to powinna Pani ją powołać. Bo później dochodzi do takiej sytuacji 
i tu Pani, jako prawnik też poniosła porażkę, bo powinna wiedzieć, czym się takie sprawy 
kończą. W mojej ocenie jest to prywata z Pani strony, która spowodowała, że w jakiś sposób 
chciała Pani ukarać osobę, która kandydowała na stanowisko burmistrza, żeby w jakiś sposób 
pokazać, kto tutaj w mieście rządzi. Tylko robi to Pani za nasze pieniądze. Uważam, że jeżeli 
ktokolwiek z radnych zaakceptuje taką sytuacje, która miała miejsce w tamtym roku, to chyba 
działa wbrew swojemu sumieniu i wbrew temu, co mówią ludzie. Bo ludzie w Dęblinie 
powiedzieli, że to jest niedopuszczalne, żeby taka sytuacja miała miejsce. Oprócz sprawy 
finansowej jest to sprawa prestiżowa. Ostatnio była sprawa Ministra Czarnka, który powołał 
komisje, komisja negatywnie zaopiniowała firmy, które składały i mimo to on te pieniądze i tak 
przydzielił. Potem okazuje się, że NIK, kontrolował sprawę i stwierdziła, że nieprawnie zostały 
wydane środki. Wydaje mi się, że tu tak samo, sytuacja bardzo podobna. Analogiczna, bo 
komisja była i wskazała, a Pani Burmistrz nie powołała, a potem płaci z naszych pieniędzy 
podatników pieniądze na odszkodowanie. Dlatego ja nie zagłosuję za przyjęciem tego 
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sprawozdania. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - rzeczywiście było wykonanych sporo inwestycji, tak jak 
Państwo widzicie. Natomiast niewielkie były wydatki, dlatego, że większość inwestycji 
wykonywana była w ramach projektu Rządowego Polski Ład, który zakłada płatność tylko w 
dwóch ratach. Więc większość inwestycji była wykonana w tamtym roku, a mało było 
zapłacone, stąd jest ten wskaźnik 4,5% wydatków. Większy wskaźnik na te wydatki będzie po 
zakończeniu tych inwestycji w tym roku. Dlatego nie ma w tym nic dziwnego, trzeba tylko znać 
zasady finansowania Polskiego Ładu. Odnośnie odsetek, to były środki z Rządowego programu 
tzw. RFIL-u. Były z tego odsetki i te kwoty nie były przetrzymywane specjalnie, bo 
zobowiązania nie były jeszcze wymagalne i głównie pochodziły z zadania termomodernizacji SP 
nr 4. gdzie wykonawca opóźniał się z inwestycjami. Terminy płatności nie pokrywały się z 
zapisami z umowy, ponieważ wykonawca tych zadań nie wykonywał. Więc po to, żeby 
pieniądze nie leżały i zostały pomnożone i pracowały na odsetki, zostały złożone na lokaty. Stąd 
to się wzięło i myślę, że jest to bardzo gospodarne podejście. Odnośnie odszkodowania, to 
wynikało ono z ugody zawartej między miastem Dęblin, a osobą, która pozwała miasto. Była to 
sprawa między stronami. Mogliśmy ten proces toczyć do dziś i pewnie toczylibyśmy go jeszcze 
ok. 2 lat biorąc pod uwagę terminy wyznaczane przez sąd apelacyjny, ale uznaliśmy, że nie ma 
potrzeby go przeciągać i przedłużać, bowiem kosztowałby nas zdecydowanie dużo więcej 
gdybyśmy przegrali. Gdybyśmy wygrali kosztowałby to drugą stronę, w związku z czym 
zakończyliśmy ten spór ugodą i ta kwota został wypłacona ze środków zabezpieczonych w 
budżecie na oświatę na ten cel. Nie działam w tej sprawie prywatnie, odkąd pełnie funkcję 
burmistrza działam tylko i wyłącznie, jako funkcjonariusz publiczny. Zarządzenie, które zostało 
wydane o unieważnieniu konkursu było wydane w obawie o to, że konkurs nie został 
przeprowadzony prawidłowo. Zostało zaskarżone, Wojewoda Lubelski podtrzymał moje 
zarządzenie w mocy i sami wiemy jak to się dalej potoczyło. Więc ocena tego, czy działałam 
dobrze czy źle, należała do organów wyższej instancji, który podzielił moje obawy. Sąd tych 
obaw nie podzielił, tak jak to w życiu. Jeśli sąd miał inne zdanie, trzeba liczyć się z tym, że może 
być wygrana i przegrana, a jak jest przegrana to są duże koszty. Uważam, że ten sposób 
załatwienia sprawy ugodowo był najlepszym rozwiązaniem w tym temacie, ponieważ myślę, że 
osoba, która ubiegała się o to roszczenie na pewno by na tej wysokości odszkodowania nie 
poprzestała gdyby była pewna, że wygra tą sprawę. Ugoda ma rangę wyroku sądowego 
i odszkodowanie zostało to wypłacone, tak jak dzieje się to wszędzie w takich wypadkach. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący RM przedstawił projekt 
uchwały. 

Przewodniczący RM Maciej Kn urowski - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu) 

glosowanie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Burmistrza 
Miasta Dęblin z wykonania budżetu w 2022 roku 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 16:57:29 - 16:58:29 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 11 91.67 % pula głosów 15 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rad Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/453/2023 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta Dęblin z wykonania 
budżetu w 2022 roku (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad.pkt 7 c udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin z tytułu wykonania 
budżetu w 2022 roku 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Pasek odczytał treść uchwały Komisji Rewizyjnej 
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin z tytułu wykonania 
budżetu za 2022 r. oraz uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Lublinie w sprawie opinii wniosku Komisji Rewizyjnej (stanowią załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski odczytał projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin z tytułu wykonania budżetu w 2022 roku 
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jednostka 

wynik 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 17:06:12- 17:06:43 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 83.33 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/454/2023 w sprawie, udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Dęblin z tytułu wykonania budżetu w 2022 roku (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Przewodniczący RM ogłosił 15 minut przerwy. 

Ad. pkt. 7 d wprowadzenia zmian w uchwałę budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r.; 
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Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - Zabierałem głos na komisjach, ałe nie uzyskałem 
uspokajających informacji. Chodzi mi o pozycję, która jest w gospodarce mieszkaniowej 
- 40 tys. zł na nowo utworzone zadanie inwestycyjne pn. zagospodarowanie terenu działki 
nr 2392 położonej przy ul. Krzywej w Dęblinie do kwoty 40 tys. zł. Żebym mógł spokojnie 
zagłosować za tą uchwałą w tej formie chciałbym, żeby to wyglądało w ten sposób, że (Pani 
powiedziała, że to będzie na dokumentację) dzisiaj mamy wprowadzone zadanie. To jest 
jakby czytelne dla mnie, że budowa ul. Okrzei wraz z opracowaniem dokumentacji. Jeżeli to 
zdanie nazywałoby się opracowanie dokumentacji budowy targowiska miejskiego, po to żeby 
później można było ewentualnie kontynuować, to zadanie. Moja intencja jak podejmowaliśmy 
tamtą uchwałę była taka i bardzo naciskałem, żeby była w tej formie, że podmiot, który będzie 
kupował targowisko, sfinansuje nam to zdanie, bo według mnie miasta nie stać na dzień 
dzisiejszy żebyśmy to zrobili. Jak pojawią się jakieś środki np. z Funduszu Inwestycji 
Lokalnych i będzie można je przekazać, wziąć całość kwoty za sprzedaż obecnego 
targowiska, a z Funduszu Inwestycji Lokalnych przeprowadzić budowę targowiska, żebyśmy 
mogli całość zadania zrealizować, to tak. Byłbym za tym, bo uważam, że sposób taki czy taki 
pieniądze można przekazać. Tylko na dzień dzisiejszy w tytule tego zadania inwestycyjnego 
nie ma nic, że to będzie targowisko. Nie ma w tytule, że to będzie dokumentacja w związku z 
czym obawiam się, że te pieniądze mogą być wydatkowane na tymczasowe utwardzenie tego 
placu i przeniesienie tam targowiska, a to nie jest intencją. Zapoznałem się z dokumentacją 
przetargową, która jest na stronie miasta BIP i tam też nie ma wyraźnego wskazania, że ktoś, 
kto kupi działkę musi się wstrzymać przez 9 miesięcy do czasu, kiedy my przeniesiemy 
targowisko na tą nową lokalizację. Dla mnie wynika z tego przetargu, że to my będziemy 
inwestorem i wykonawcą tego targowiska. Chciałbym, żeby Pani Burmistrz zaproponowała 
dla spokoju sumienia - dokumentacja budowy targowiska na działce przy ul. Krzywej. 
Uważam, że wtedy mógłbym mieszkańcom zainteresowanym tą kwestią wyjaśnić spokojnie, 
0 co chodzi. W tym momencie nie podniosę ręki za ta uchwałą, bo się boję, ze po prostu 
będzie inaczej niż jest to jak myślałem, że będzie zrobione. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - myślałam, że wyjaśniliśmy tą kwestę na komisjach. 
My będziemy wykonywać to zadanie, natomiast kwota jaka została wystawiona w przetargu, 
jeżeli taką uzyskamy, to z części tej kwoty zostanie wykonane utwardzenie tego terenu pod 
miejsca handlowe, bo my nie urządzamy tam targowiska tylko utwardzony teren, na którym 
będzie odbywać się w dni targowe handel. W pozostałe dni, tak jak wskazywaliśmy 
wcześniej, chcemy, aby tam był parking ogólnodostępny dla mieszkańców. Dlatego będzie się 
nazywało tak jak się nazywa. Natomiast dla uspokojenia Pana obaw wprowadzam 
autopoprawkę „wraz z dokumentacją". To zadanie będzie się nazywało jak się nazywa, tylko 
dopiszemy „wraz z dokumentacją". Te 40 tys. zł jest na dokumentację. Dlatego, że samo 
utwardzenie tego placu pod miejsca handlowe nie może być wykonane na zgłoszenie. Każdy z 
projektantów mówi, że powinno to być wykonane w ramach pełnej dokumentacji budowlanej 
1 tak też robimy. Wprowadzamy to zadanie i dopisujemy „wraz z dokumentacją". 
Radny Waldemar Chochowski - wczoraj zapoznałem się z tą uchwałą intencyjną, żeby być 
pewnym, o czym mówię. Było tam napisane, że przeniesienie targowiska nastąpi po 
wykonaniu prac odwodnieniowych, utwardzeniu i wyznaczeniu miejsc do handlu. Dlatego 
chciałbym, żeby w tej formie funkcjonowało. Dla mnie wyznaczenie miejsc do handlu to 
wyznaczenie targowiska. Czy ono będzie miało ten tytuł z regulaminem targu, wydaje mi się, 
że powinno mieć, bo tak czy inaczej, żeby nie było jakiś wątpliwości później odnośnie, że 
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ktoś przyjeżdża handluje i nie będzie chciał nawet wnieść opłaty. Bo jak nie będzie to 
targowisko tylko plac wyznaczony do targowania, to wydaje mi się, że opłaty targowe nie 
obowiązują w tym zakresie. Powinno być tak jak mamy na dzień dzisiejszy na targu na 
ul. Niepodległości i na targu przy ul. 15 P.P. Wilków. Przypomnę, że chodziło o koncepcję, 
bo były przedstawione dwie koncepcje, wcześniej przygotowane w urzędzie i przedstawione 
w intrenecie. Mam pytanie, która z tych koncepcji jest wybrana do zlecenia pracowania 
dokumentacji? Jest to istotne, chodziło tam o drogi, które z ul. Krzywej prowadziły na teren 
tego placu. Musze wiedzieć, która koncepcja została wybrana, czy może całkiem nowa, 
w jakiej formie. Mieszkańcy się mnie pytają i chciałbym móc, jako radny udzielić odpowiedzi 
na te pytania. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - żadna z koncepcji nie wygrała, są dwie koncepcje. 
Jedna była z przedsiębiorcą, który sprzedaje nagrobki na tym terenie, a druga bez. Chcemy 
zrealizować koncepcję z tym przedsiębiorcą, aby pozostał na tym terenie. Tu się nic nie 
zmienia, będą miejsca wyznaczone pod handel - tak jak mówię. Proponuję nazwę 
„zagospodarowanie działki o nr 2392 położonej przy ul. Krzywej w Dęblinie wraz 
z dokumentacją". Z tej dokumentacji będzie wynikło jak będą ułożone miejsca handlowe, 
wjazdy się nie zmienią. Będzie możliwość ogrodzenia tego terenu. Oczywiście będziemy to 
robić sukcesywnie w miarę możliwości finansowych. Zakładamy, że przetarg jest ogłoszony 
22 czerwca, termin wyznaczony jest na 28 sierpnia, jeżeli znajdzie się jakiś kupiec na teren, 
i przetarg dojdzie do skutku ogłosimy przetarg na utwardzenie terenu przy ulicy Krzywej. 
Obecnie mamy tam targowisko tymczasowe, a które ma regulamin i pobieramy opłaty. Tu też 
będzie tymczasowe i będzie miało regulamin i będziemy pobierali opłaty. Natomiast to, czy 
utwardzimy ten teren i czy będziemy to zadanie realizować, wprowadzając je do budżetu, 
będzie zależało od tego czy przetarg dojdzie do skutku. Jeżeli przetarg dojdzie do skutku, 
to warunki są takie (można przeczytać to w zarządzeniu), że od dnia zawarcia aktu 
notarialnego, czyli przez 9 miesięcy nabywca nieruchomość pozwala nam na czerpanie 
korzyści dalej z tego miejsca, jako miejsca targowego i daje nam czas, żebyśmy przez 
9 miesięcy od zawarcia aktu notarialnego utwardzili ten teren i przenieśli handlujących. Więc 
jak ktoś do tego przetargu przystąpi, zna warunki i wie, że handlujący pozostają na tej działce 
przez 9 miesięcy, do czasu przeniesienia ich na plac przy ul. Krzywej. My mamy obowiązek 
zgodnie z naszą uchwałą zapewnić i przenieść handlujących na utwardzony przez nas teren. 
Oczywiście będzie to zależało od tego czy ktoś tą działkę w przetargu nabędzie. Zakładam, że 
jeśli nabędzie, to się wszystko tak potoczy, jak jest zaplanowane. Jak nie nabędzie, a wydamy 
40 tys. zł na dokumentacje, to ona w przyszłości będzie wykorzystana. 
Radny Waldemar Chochowski - jak patrzę na tą, która jest wprowadzona dzisiaj 
w autopoprawce, budowa ul. Okrzei do wpf-u, to w wpf jest kolejna uchwała, ale jakby wiąże 
się z tą pierwszą napisane jest, że okres realizacji zadania na określone lata, kwota łącznych 
nakładów finansowych, limit na ten rok i na przyszły. W tym momencie wydaje mi się, że 
zawsze to można zmienić. Jeżeli mielibyśmy do wpf jakąś informacje o tym, że nie będzie to 
tylko 40 tys. zł, które jest zapisane na ten rok, tylko będzie wieloletnie w planie finansowym, 
to wtedy będzie to łatwiejsze do wyjaśnienia. W tym momencie w wpf tego nie ma? 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - jeżeli chodzi o zadanie, które 
wprowadzamy dzisiaj autopoprawką - ul. Okrzei, to ono jest na dwa lata ponieważ 
w pierwszej fazie będzie projekt zagospodarowania, a w następnej dokumentacja. Wykonanie 
dokumentacji będzie zakończone w przyszłym roku i dlatego zadanie jest w wpf-e, bo 
wydatek będzie poniesiony w przyszłym roku. Natomiast w tej chwili, jeżeli chodzi o zadanie 
dotyczące ul. Krzywej wiemy mniej więcej, mamy orientację, jeżeli chodzi o dokumentację, 
ile będzie nas kosztowała, ale zadanie wprowadzamy już docelowo, bo będziemy do tego 
zadania zmieniać plan. Dopiero jak zostanie opracowana dokumentacja, to będziemy wiedzieli 
ile pieniędzy wprowadzić do budżetu i na pewno wtedy wprowadzimy zadanie do wpf-u. Nie 
można wprowadzić do wpf-u zadania, które jest jednoroczne, czyli stąd wynika ta różnica. 
Jeżeli chodzi o nazwę w ul. Okrzei to faktycznie na skutek dyskusji na posiedzeniu komisji, 
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doszłyśmy z Panią Burmistrz do wniosku, żeby doprecyzować przy ul. Okrzei - wraz 
z dokumentacją, stad teraz ta rozbieżność. 
Radna Urszula Czarnecka - odnośnie miejsca na targowisko, to jest na nim zakład 
pogrzebowy, to jakie są plany w stosunku do niego, pozostanie ona tym terenie? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - pozostanie na tym terenie. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r. z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 17:59:40- 18:00:13 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 
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Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/455/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r. z autopoprawką (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Ad. pkt. 7 e zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosownia. 

głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 18:02:24 -18:02:50 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100% pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 
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13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/456/2023 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej z autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 f ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 
opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych 
w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Dęblin; 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki przestrzennej i Budżetu i Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosownia. 

głosowanie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w 
publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 18:06:16 -18:07:13 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100% pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 
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6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/457/2023 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 
nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach 
oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Miasto Dęblin. 

Ad.pkt. 7 g ustalenia wysokości opłat za świadczenia w Miejskim Żłobku w Dęblinie 
„Rai Malucha" prowadzonym przez Miasto Dęblin 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiłą projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki przestrzennej i Budżetu i Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z barkiem dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w Miejskim Żłobku w Dęblinie „Raj Malucha" 
prowadzonym przez Miasto Dęblin z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 18:14:03-18:14:33 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  
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lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/458/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
świadczenia w Miejskim Żłobku w Dęblinie „Raj Malucha" prowadzonym przez Miasto 
Dęblin z autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt. 7 h określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający sic 
0 uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
1 transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Dęblin 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie miasta Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 23 czerwca 2023 r. czas 18:22:20 - 18:22:46 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/459/2023 w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Dęblin 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 i określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 
którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na rzecz Miasta Dęblin, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
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(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

glosowanie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Miasta 
Dęblin, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 18:26:52 - 18:27:15 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 9.09 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula PRZECIW 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 
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14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/460/2023 w sprawie określenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Miasta Dęblin, za usługi 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 
ciekłych (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 i regułaminu korzystania z toalety publicznej obsługiwanej przez Miasto Dęblin. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie regulaminu korzystania z toalety publicznej obsługiwanej przez Miasto Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 18:30:24 -18:30:52 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 
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8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/461/2023 w sprawie regulaminu korzystania 
z toalety publicznej obsługiwanej przez Miasto Dęblin (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 k uznania wniosku za bezzasadny: 

Przewodniczący KSWiP Ewa Przerwa - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - nie znam dokładnie sprawy, bo zapoznałem się tylko 
z projektem uchwały i uzasadnieniem, ale wydaje mi się, że z innych przyczyn nie 
powinniśmy podejmować tej uchwały, bo do Przewodniczącego RM zwrócił się mieszkaniec 
innej gminy. My nie mamy kompetencji, zajmujemy się sprawami naszych mieszkańców. 
Jeżeli byłaby to osoba mieszkająca np. na os. Rycice, która chciałby, żeby na wspólnocie 
załatwić sprawę drogi, uzasadniłby, że jest mu potrzebna, to wydaje mi się, że wtedy 
zajęlibyśmy stanowisko pomocnicze dla wspólnoty i mogłaby je uwzględnić lub nie. Ale w 
tym momencie jest to osoba spoza naszej gminy, nie jest mieszkańcem i nie powinniśmy tego 
w ogóle rozpatrywać, bo nie jesteśmy organem właściwym do rozpatrzenia. Osoba ta mogłaby 
zgłosić się do Stężycy i wtedy Stężyca zasugerować do Wspólnoty Gruntowej Rycice, że 
chcieliby mieć taka drogę. Ale w tym momencie wydaje mi się, że nie jesteśmy stroną w tej 
sprawie. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - Fakt wniosku nie złożył mieszkaniec gminy 
Dęblin, ale chodziło o grunty Dęblina i zgodnie z kompetencjami przekazałem go KSWiP 
i komisja wypracowała decyzję. Również uważam, że wniosek jest bezzasadny. 

głosowanie uznania wniosku za bezzasadny 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 18:37:47- 18:38:06 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXX/462/2023 w sprawie uznania wniosku 
bezzasadny (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 8 Zatwierdzenie protokołu z LXXV sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXV sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXV sesji Rady Miasta 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 czerwca 2023 r. czas 18:38:30 - 18:38:51 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Ad pkt 9 Zamkniecie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXXX sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 18.40. 

Na tym zakończono protokół. PRZEWODNICZĄCY RADY 
Protokołowała: 

Maj/i ej Krygrowski 
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